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Привіт! Мене звати Євгенія, а це – моє свідчення.  
Воно – для моїх друзів, які зараз поруч. Для колег та 
експертів, з якими ми співпрацюємо. Для тих лю-
дей, з якими ми служили разом, або будемо служи-
ти. Для людей, із якими, можливо, спілкувалися 
всього лише раз у житті або просто десь бачилися. 
Це свідчення про Бога, віру, надію, про щоденний 
шлях, про зцілення та реставрацію душі.  

Все, що ви прочитаєте, не має нічого спільного із 
психологією чи будь-якими іншими практиками. 
Воно – про силу живих стосунків із Богом. 
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Моя історія розпочалася у 2002 році, коли наша сі-
м’я жила в місті Славутичі, і я навчалася у другому 
класі. Тоді ми вперше разом із мамою прийшли до 
церкви. Я чудово пам’ятаю перші служіння: коли ні-
чого не зрозуміло, зате – дуже цікаво. Пам’ятаю, як 
ми вийшли вперед до сцени, та за нас молилися. 
Пам’ятаю, як мене запросили на дитячу домашню 
групу. Моїм першим лідером була дівчина Олек-
сандра. Вона служила в групі прославлення – дуже 
гарно співала та грала на клавішах. Вона була тією 
людиною, яка знайомила мене з Богом. Я також па-
м’ятаю перший вірш із Біблії, який довелося вивчи-
ти, щоб отримати «ялиночку», і під час Різдвяного 

ярмарку в церкві обміняти її на подарунок: «Бо там, 
де двоє чи троє збираються разом в ім’я Моє, Я теж буду 
серед них»  

Життя не було простим. У ті роки Господь став для 
мене всім. Він став моєю надією. Мені було цікаво 
про Нього все. Я читала багато книжок, весь час 
щось конспектувала. Готувала теми, писала пропо-
віді, а поки ніхто не бачив – уявляла, як на сцені 
проповідую мільйонній аудиторії. Тоді все це було 
для мене не просто мрією, а таким прямим очіку-
ванням, ніби ось-ось я ще трошки виросту, і все 
здійсниться. 
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Згодом я стала частиною групи прославлення, і на-
ступні 10 років співала для Нього. Спочатку в хорі, 
потім – в основному складі. Іноді я вела служіння. 
Що вже й казати про можливість співати у радіо-
мікрофон – це було неймовірним досягненням та 
щастям! :) 

Після закінчення школи я переїхала до столиці, де 
стала частиною великої та діяльної церкви. Згодом 
уся ця діяльність разом із приголомшливим успіхом 
почала займати весь мій час. Почуття того, що я 
мало роблю, поглинуло з головою. Тоді я думала, що 
все в житті можна виключно заслужити: заслужити 
визнання, похвалу, гідну думку людей.  

Моє життя почало радикально змінюватися. По-
стійне навчання, ретрити, успішний успіх, досяг-
нення, спроби відстоювати, доводити, заслуговува-
ти… Бути кращою і робити все, щоб вирізнятися з-
поміж прихожан церкви. Непогане життя, з одного 
боку, бо всі так живуть. Це ж зовсім непогано – мати 
цілі та досягати їх! Але… Змінився мій фокус… Моїм 
життям стало все, окрім Бога. І в 2016 році величез-
на церковна імперія особисто для мене розсипала-
ся. Це був невимовний біль. Чутки, брехня, шокуючі 
факти… І я прийняла рішення піти. Цього було до-
статньо, щоб наступні 5 років жити в своїй буль-
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башці, не довіряючи людям, пасторам та всім іншим 
церквам. 

– Якщо я пошукаю в Біблії щодо церкви… 
– Не знайдеш. Знайдеш про Мене і про тебе. Я вибрав тебе і 
вів іншим шляхом. Я тебе знайшов ще таку маленьку. Ти 
так цього потребувала! Людей, які оточували тебе, Я ви-
користав, щоб поставити тебе. І зараз ти стоїш. Нехай 
Моя любов обійме твоє серце, всю тебе. Я цього дуже хочу… 

Вже згодом під час молитви я побачила церкву, до 
якої маю приєднатися. І почала туди ходити: просто 
– аби бути, щоб не загубитися. Саме там почався 
шлях мого відновлення. Мене одразу запросили до 
молитовного служіння, де я познайомилася з моєю 
найкращою подругою. Вона, до речі, теж гарно спі-
ває та грає на клавішах. Через декілька місяців у 
моєму житті з’явилася Біблійна школа. 9 місяців 
навчання. Пройти все з чистого аркуша було дуже 
влучним рішенням.  

Весь той час Його любов зцілювала моє серце. Я 
знову вчилася довіряти Йому і людям. Господь ро-
бив Свою роботу: по цеглинці відновлював мене. 
Саме в той час я почала прагнути нового рівня від-
носин із Богом. Мені було недостатньо знати лише 
те, що на той момент я знала про Нього. Я почала 
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задавати Йому доволі прості, але такі важливі пи-
тання: Хто Він? Хто Він для мене? Хто я для Нього? І, 
як не дивно, я почала отримувати відповіді.  

Зараз я впевнена: Він – моя єдина та незмінна ос-
нова! Із чим би ви не зіткнулися – ваша відповідь 
криється в обіймах Бога! Час, проведений із Ним і в 
Його присутності, – є найціннішим. Для цього багато 

не треба. Достатньо двох слів: «Привіт, Бог!»… і Я буду 
Той Самий до старості вашої, і до сивини вас носитиму, Я 
вчинив, і Я буду носити, й Я двигатиму й порятую!  (Кни-
га Пророка Ісаї 46:4). 

ТИ – ДЛЯ МЕНЕ! 

Пам’ятаю, як вдома відчула настільки реальну Його 
присутність, що не могла зрозуміти, з ким же я всі ті 
минулі роки спілкувалася. Господь почав відкрива-

ти мені Себе. Тоді я почула від Нього: «Ти – для 
Мене!». 

Він очистив мене:  

Ісус сказав: «Я є справжня лоза виноградна, а Отець Мій 
– виноградар. Він зрізує все галуззя, що не дає плодів. Він 
підрізає й чистить кожну гілку, що плід несе, і тоді вона 
ще більше плодоносить. Ви вже очистилися вченням, що 
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приніс Я вам. Тож лишайтеся в Мені, а Я залишуся в вас… 
(Від Івана 15:1-4). 

Він нагадав мені про вічний заповіт: 

Господь каже: «Я укладу з ними Угоду. Мій Дух, що з вами 
живе, і Мої слова, які Я вклав у ваші уста, ніколи не за-
лишать ні вас, ні ваших дітей, ні дітей ваших дітей від-
тепер і повіки». Так звелів Господь (Книга Пророка Ісаї 
59:21). 

Бо однією жертвою Він приніс досконалість на всі часи 
для тих, кому дано святість. «Настануть дні, коли Я 
укладу Нову Угоду з моїм народом, – так сказав Господь. – 
Законом просвітлю Я серця людей, і в їхнім розумі Я на-
пишу його». Потім він каже: «І Я ніколи вже не пам’ята-
тиму їхні гріхи і злі вчинки». Там, де гріхи прощені, при-
носити за них жертви немає потреби (До Євреїв 10:14, 16-
18). 

Він акцентував увагу на чистоті серця:  

Тоді Господь Бог твій очистить твоє і нащадків твоїх 
серця, щоб ви могли любити Його всім серцем і всією ду-
шею, тож ти житимеш (Повторення Закону 30:6). 
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Обіцяв завжди бути поряд:  

Послухай мене, роде Якова, усі, хто вцілів у родині із-
раїльській! Я носив вас з народження, Я підтримував вас з 
материнського лона, і буду це робити, доки не постарієте. 
Навіть коли посивіє ваше волосся, Я носитиму вас. Я вас 
створив і піклуватимуся про вас, і вас врятую (Книга Про-
рока Ісаї 46:3-4). 

Обіцяв вказати шлях:  

Сказав Господь: «Я научу тебе, осяю Я життя твого до-
рогу, Я за тобою буду пильнувати, У всьому буду радити 
тобі (Псалми 32:8). 

Шлях Божий – досконалий! Випробувані обіцянки Його! 
Він захищає тих, хто покладаються на Нього. Немає ін-
шого Бога, крім Господа, немає іншої скелі, крім нашого 
Бога! Він сили зміцнює мої, і в чистоті допомагає жити 
(Псалми 18:31-33). 

Одного разу під час молитви я просила, щоб Гос-
подь сказав, як сильно любить мене. Стояла і ви-
прошувала ці слова. Він показав мені величезне 
Серце, яке складалося із безлічі деталей. Цими де-
талями були люди, і кожному із них було місце. Тоді 
я побачила, як частина пазла – а це була я! – засяяла 
та посіла своє місце у Серці Бога. 
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Потім я побачила руїни – зруйновані будівлі, потуж-
ні стовпи. Я розуміла, що це – історична будівля, але 
бачити могла лише руїни. Це була я, внутрішня ча-
стина мене, те, чого ніхто не бачив. Пройшло достат- 
ньо часу, і знову під час молитви Він показав мені 
зовсім іншу картину: невелику кімнату у французь-
кому стилі, де кожна деталь була витонченою, а 
квіти прикрашали кожен куточок. І я зрозуміла, що 
Господь показує мене сьогодні. 

Вони піднімуть із руїн міста, відновлять усе, сплюндро-
ване колись. Вони відбудують зруйновані міста, що лежа-
ли в руїнах протягом поколінь (Книга Пророка Ісаї 61:4). 

Існують дві непохитні речі: «Всевишній не може брехати, 
коли Він щось обіцяє», та «Бог не може порушити даної 
клятви». І в цьому є велика підтримка й сила для нас, 
тих, хто прийшов до Нього заради безпеки і надії, запро-
понованої нам. Ця надія, мов якір для душі, міцний і без-
печний. Вона проникає до самої Святеє Святих, за завісу 
(До Євреїв 6:18-19). 

Я так люблю тебе, і Я хочу, щоб ти зрозуміла це. Я – 
Той, Хто взяв тебе за руку, обійняв. Прихилися до 

Мого плеча. Люблю тебе! Ти – Моя донька. Я відкриваю 
тобі це. Прийми. Нехай не буде стін. Поринь у Мене, у Мій 
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океан. Я – твій Маяк, нічого не змінилося. Тепер ми маємо 
вирушити у плавання. Я поведу тебе туди, куди ти не уяв-
ляєш, а якщо уявляєш – то іще боїшся. Твій минулий досвід  
зараз нічого не вартий, бо Я почав усе нове. Пишу красивим  
почерком – ти дозволяєш. Ти доросла дівчинка. І це кажу 
тобі Я – твій Батько. Так, так. Твій Батько. Називай 
Мене так частіше. Я витер всі твої сльози. Я зцілюю тебе. 
Я для тебе у повноті. І хочу, щоб ти це теж зрозуміла. Я 
буду давати знаки. У музиці, піснях. Їх буде більше. 

ТИ Є ЛЮБОВ 

І знову все почалося з молитви, бо я дуже сумувала 

за прославленням! Я казала Богу: «Зроби щось, я хочу 
Тебе славити. Я хочу Тобі співати!». Наступного ранку 
мені написав знайомий співак і музикант із пропо-
зицією займатися вокалом. Для мене це була відпо-
відь від Бога! Через деякий час на одному з уроків 
він сказав, що було б класно записати пісню у студії. 
Ми почали шукати пісню для каверу, але у Бога був 
інший план. Він пробудив мене серед ночі і дав ав-
торську пісню. Разом із текстом та мелодією Бог 
промовив супер чітко, з ким саме я маю її робити. 
Так, 9 вересня 2021 року, світ побачила дебютна піс-
ня «Ти є Любов». Бог відкрився мені як надійний 
партнер. 
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Я ДОВІРЯЮ ТОБІ! 

Якщо мої відносини з Богом відбудовувалися до-
волі швидко, то моє ставлення до церкви, разом із 
моєю бульбашкою, залишалися незмінними. Після 
слова пастора «Амінь.» по завершенню служіння я 
одразу тікала додому. Я не хотіла ні з ким спілкува-
тися. Мене все влаштовувало: тихенько прийти, і так 
само тихенько піти. Але коли ти в церкві – ти бачиш, 
як Дух Святий діє через людей, як люди служать 
один одному дарами. Мені дуже цього хотілося, 
проте я весь час була неначе скута. Повз мене про-
пливало безліч можливостей, бо я просто стояла та 
спостерігала. 

Я довіряю Тобі настільки, наскільки це можливо. Я 
довіряю Тобі настільки, наскільки люблю Тебе. На 

тому рівні, наскільки моє серце здатне вміщувати Тебе. 
Прошу у Тебе свободу, Твою – безмежну. Прошу усім своїм 
серцем. Я прагну рухатися в свободі Твого Духа. Go Free! 
Шукаю Тебе та прагну до Тебе! Мій дух не перестає вислов-
лювати, наскільки любить Тебе. 

Прийшов момент, коли я втомилася боротися із со-
бою, втомилася тікати, втомилася стояти осторонь. 
Тоді в Instagram я побачила анонс події, яка мала  
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відбутися через три тижні. Подія планувалася мас-
штабна, з дуже актуальною місією для сьогодення. 
Тоді я зрозуміла, що мені ця подія потрібна, що я 
хочу не просто взяти участь, я хочу в команду, хочу 
робити це разом із класними людьми, які на 100% 
чують Бога! Я написала організаторам, і мене прий-
няли до команди. За день до офлайн-зустрічі я по-
бачила в загальному чаті, що в команді є людина, з 
якою колись ми були в тій самій церкві, про яку я і 
чути не хотіла. Але Господь промовив тоді до мене і 
сказав, що має для мене дещо.  

Ви навіть не уявляєте! Я приїхала на зустріч, до кім-
нати зайшов той чоловік, привітався, і переді мною 
в одну мить зруйнувалася стіна… Вона просто впала! 
Господь в одну мить прибрав весь той тягар та ми-
нулий досвід, з яким я ходила роками! Досвід, який 
був перепоною для всього.  

І як би я не боролася, не намагалася його позбутися 
– у мене нічого не виходило. І лише коли моїх сил 
від внутрішньої боротьби не стало – останнє дійство 
було за Ним. Коли крайня точка була досягнута – у 
молитві я сказала Богу, що саме після цієї події хочу 
свідчити, як Він мене зцілив та відновив. Він це 
зробив! І я тепер не можу мовчати. 
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ТИ НЕСЕШ ЦЬОМУ СВІТУ НАДІЮ 

Мені згадався ще один діалог із Богом, який також 
про надію та життя:  

Ти несеш цьому світу надію. Я помазав тебе на це. Ти 
– частина Мене. Ти – Мій голос і Мої руки на землі. 

Співай і говори сміливо. Молися, а Я – зцілюватиму. Це – 
дві важливі складові, і Я хочу, щоб ти знала про це і роз-
мірковувала. Весь твій досвід – це благословення для інших. 
Це більше не важкий вантаж. Я завжди шукаю відкрите 
серце і Мені неважливо, де людина знаходиться. Я – дося-
гаю. Я так люблю тебе! Я так хочу, щоб цю любов ти несла 
тим людям, які не мають надії. Вони бачать лише один 
вихід, ти – бачиш тисячі, бо дивишся Моїми очима. 

Бо Я знаю ті думки, які думаю про вас, говорить Господь, 
думки спокою, а не на зло, щоб дати вам будучність та 
надію (Книга Пророка Єремiї 29:11). 
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Господь бачить вас сьогодні. Він ревнує. Він бореть-
ся за вас і ваші серця. І якщо ви впізнали себе у 
цьому свідченні, то я маю для вас радісну новину та 
підбадьорення: 

– Забудьте про минуле, не думайте про те, що вже було. 
Ось, Я творю нове! Воно вже відбувається – чи ви цього не 
розумієте? Я прокладаю шлях у пустелі, а ріки – в без-
водній землі (Книга Пророка Ісаї 43:18-19). 

Нехай Господь явить Свою Славу у вашому житті. 
Нехай прийде зцілення від Нього в ті сфери, в яких 
ви сьогодні потребуєте Його найбільше. Очікуйте 
Диво від Нього. Те, що не під силу людям - під силу 
Йому! 

Далі буде…  
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